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TANULMÁNYOK

2020-
Műszaki menedzser BSc, Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi

Egyetem,  Gazdaság- és Társadalomtudományi Kar

2017- 2020
Matek, angol specializáció, Varga Katalin Gimnázium, Szolnok

2012- 2017
Nyolcosztályos specializáció, Kossuth Lajos Gimnázium, Tiszafüred

MUNKATAPASZTALAT

2020-2021
BME GTK Hallgatói Képviselet –  Tanácskozási Jogú Tag

Feladatok: Hallgatói Képviselet munkájának segítése, belső bizottságokban való részvétel

2021-2022

BME GTK Hallgatói Képviselet – Általános alelnök, Gólyatanács vezető
Feladatok: Elnök munkájának segítése, Képviselet folyamatos monitorozása, határidők
magasabb szintű felügyelete, Gólyatanács üléseinek koordinálása és megtartása, utánpótlás
nevelés



NYELVTUDÁS

Angol

Felsőfokú ismeret írásban és szóban
Államilag elismert C1 típusú komplex felsőfokú szóbeli nyelvvizsga ( Euroexam, 2020)

Francia
Alapszint írásban és szóban

EGYÉB

MS Office (Word, Excel, PowerPoint) felhasználói szintű ismerete
B típusú jogosítvány
Google bővítmények felhasználói szintű ismerete
2009-2016 Liszt Ferenc Zeneiskola Alapfokú Művészeti Iskola, Tiszafüred



ELNÖKI PÁLYÁZAT

Az Egyetemen végzett eddigi tevékenységek

2020. szeptemberében kezdtem a tanulmányaimat a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi
Egyetem, Gazdaság- és Társadalomtudományi Kar műszaki menedzser BSc képzésén. A
pandémiás időszak kellős közepén csöppentem bele az egyetemi éveimbe. Igyekeztem így is
beilleszkedni a közösségi életbe és megragadni minden lehetőséget. A Hallgatói Képviselet már
Gólyatáborban felkeltette az érdeklődésemet, így rögtön a tanév első heteiben meghirdetett
Tanácskozási Jogú Tagság pályázat lelkes jelentkezője lettem. Az akkori Képviselet bizalmat
szavazott nekem, így egészen a novemberi Tisztújító Fórumig volt lehetőségem megismerkedni
a rendszerrel. A novemberi Tisztújító Fórumon nem sikerült mandátumot szereznem. Ezután is
töretlen motivációval és lelkesedéssel álltam a HK-hoz, így a 2021 márciusában meghirdetett
Tanácskozási Jogú Tagság pályázaton újra elindultam, ezúton is sikerrel. Itt újabb nyolc hónap
állt rendelkezésemre a következő Tisztújító Szavazásig, hogy  újból megpróbáltassam magam.

2021-2022 között a Képviseleten belül az Általános alelnök és Gólyatanács vezető pozíciókat
töltöttem be. Általános alelnökként elsődleges feladatom, év elején az újonnan bekerült
képviselők munkájának teljeskörű támogatása volt, annak érdekében, hogy az általános
képviselői és a poszthoz köthető tevékenységeket minél hamarabb megismerhessék. Az év során
pedig az elnökséggel közösen igyekeztünk lehetőséget biztosítani a Képviselet folyamatos
fejlődésére és az ismereteik bővítésére, emellett kialakítani a megfelelő csapatkohéziót.
Ezalatt az 1 év alatt, ennek a pozíciónak köszönhetően minden területre rálátást nyertem.
Gólyatanács vezetőként fő célom egy olyan közösség kialakítása volt, melyben minden elsőéves
hallgató megtalálja a saját útját. Az alkalmak során lehetőségük volt megismerni az Egyetem és
a Kar felépítését, fontosabb szabályzatait, a Hallgatói Képviseletet és a GTK-n működő
alszervezeteket, öntevékeny köröket, szakkollégiumokat. Nagy örömmel tölt el, hogy a tanács
által segíthettem az utánpótlás nevelést.

A pozícióm mellett tagja voltam a Kari Tanácsnak, a Kari Oktatási Bizottságnak, a Kari
Tanulmányi Bizottságnak és segítettem az Oktatási Bizottság és a Kari Diákjóléti Bizottság
munkáját. Emellett 2 éve foglalkozok rendszeres szociális ösztöndíjak bírálásával is.
Részt vettem az Alumni táborunk szervezésében illetve, nagy büszkeséggel tölt el, hogy az idei
Gólyatáborunk társfőszervezője lehettem.



A Tanácskozási Jogú Tagságnak és a pozícióimnak köszönhetően sok területet ismerhettem
meg, a két év alatt lehetőségem volt kettő különböző elnökség munkáját végigkövetni, továbbá
egy elnökség munkájában én is részt vettem mint általános alelnök. Az elmúlt évek
tapasztalatait és tudását szeretném a jövő évi Hallgatói Képviselet elnökeként kamatoztatni.

A Hallgatói Képviselet elnökeként megfogalmazott célok

Az elmúlt években vitathatatlan, hogy nagy kihívásokkal nézett szembe a Hallgatói Képviselet.
A pandémiás időszak alatt gyors változtatások és döntések révén kellett a teljes rendszert online
térbe átállítani. Az idei év azonban már teljes egészében a stabilitás visszaállításáról szólhatott.

Évek óta nagy probléma a képviselők rendszerben töltött ideje. A generációváltás az idei évben
is megfigyelhető. Személyi változások történnek a képviselet főbb posztjain: gazdaság,
kollégium, pályázatok, szociális pályázatok. Egy olyan friss képviseletnek kell megkezdeni a
munkát, melyben vannak akik nem voltak tagja a GTK-n működő alszervezeteknek, hallgatói
csoportoknak. Azonos szabályzatokat és működési rendet kell megismerniük, hogy mihamarabb
válaszokat tudjanak adni a hallgatói megkeresésekre.
Így a legfontosabb célnak egy olyan GTK HK kialakítását tekintem, mely folytatja, ápolja és
optimalizálja az eddig jól kialakult rendszert és szokásokat. Fenntartja a jó kapcsolatot a Kar
vezetőségével, a többi kar Hallgatói Képviseletével, és akikhez továbbra is bizalommal tudnak
fordulni a hallgatók.

Ahhoz, hogy ez működhessen az egyik alappillér a képviselők megfelelő felkészültsége és
tudása. Ez az első és az egyik legfontosabb lépés. Ehhez nagy segítségül fog szolgálni a Belső
tudástárunk, melyet hosszú idők óta ápolnak elődeink, és amely évekre visszatekintően írja le a
pozíción belül történő változásokat és tapasztalatokat. Szintén segítség a rendszerben 3-4 évet
eltöltött képviselők támogató jelenléte, akik tanácsadó jelleggel tovább segítik a friss Képviselet
munkáját.
Főleg az elnökség feladata lesz, hogy megteremtse és fenntartsa a mandátum legelején a
kapcsolatot és bizalmat a régi és az új képviselők között, és a közeget, melyben minden
lehetőség adott a tanulásra, fejlődésre és kibontakozásra.



Második lépésnek a rendszer, területek és projektek felülvizsgálatát és újragondolását tartom.
Az idei stabil rendszernek köszönhetően és alelnöki pozíciómból adódóan volt lehetőségem
nagy figyelmet szentelni a területeknek. Sok problémába ütköztünk, amely során észlelhető
volt, hogy az évek során változnak a pozíciókhoz kapcsolódó feladatkörök.

Az oktatási területen idén, a pozícióval járó feladatkörök meglehetősen átalakultak, kibővültek
mind kari oldalról, mind képviseleti oldalról. Továbbra is nagy megtiszteltetés, hogy ezen
tevékenységeket hallgatók végezhetik, azonban úgy gondolom, hogy bizonyos változtatásokat
igényel az Oktatási Bizottság vezető pozíció. Már két személy foglalkoztatását is igényelné az,
amit eddig egy személyben látott el a vezetője. Szükséges egy olyan személy, aki az akadémiai
oldallal, és egy olyan, aki a belső bizottság munkájával foglalkozik. Ezzel is nagyobb figyelmet
szentelve a hallgatók oktatással kapcsolatos kérdéseire és a kari oktatási ügyek segítésére.
Ehhez a változtatáshoz szükséges a Szervezeti és Működési Szabályzat felülvizsgálata és
módosítása, mely a jövő évi Képviselet egyik nagy projektje lesz.

Szociális területen idén rekord számú pályázat érkezett be, mely maga után vonja a bírálók
számának növelésének szükségességét. A bírálók túlterheltsége miatt, idén a mandátummal már
nem rendelkező, korábbi képviselők fogják segíteni a szociális referens és a kari bírálók
munkáját, ezzel is felgyorsítva a kommunikációt a pályázók és képviselők között. Minél többen
foglalkoznak a bírálással, annál több lehetőség adódik a pályázatok alapos áttekintésére és a
hallgatókkal való megfelelő kommunikáció kialakítására. A következő évre szeretnénk
kidolgozni egy olyan rendszert, melyben a hallgatók is részt vehetnek a bírálásban, kellő
felkészülés és tudásátadás után.

Az idei évben már érzékelhető volt, azonban a jövőben egy átfogó strukturális megújuláson
megy át az Egyetemi Hallgatói Képviselet, mely változtatásokat igényel a kari Hallgatói
Képviselet életében is, emiatt kiemelten fontosnak tartom a folyamatos kommunikációt. Ez
maga után vonja mind a HÖK Alapszabály módosítását, mind EHK és KHK szinten a
szervezeti működéshez elengedhetetlen szabályozók felülvizsgálatát. Továbbra is fontosnak
tartom ösztönözni, a két általunk delegált főt pozíciók vállalásra és a külső bizottságokban való
szerepvállalásra. Emellett elengedhetetlen rendszeresen egyeztetni velük az aktualitásokról a
megfelelő transzparencia végett.

Az elmúlt éveknek köszönhetően megerősödött a kapcsolat a kari vezetőséggel. Ennek okán
idén számos döntésben vehettünk részt, mely meghatározza a Kar jövőjét. Többek között részt



vettünk a mintatantervek előkészületeiben és módosításában, az önköltségi díjak
változtatásában, valamint egyeztetés alatt van az MNB pályázatok bírálási alapelveinek
lefektetése és a bírálásban való szorosabb együttműködés a Kar részéről.
Fontosnak tartom továbbá a jó kapcsolat ápolását a többi 7 kar képviseletével. Számos probléma
kulcs megoldása lehet a karok közötti összefogás. Ehhez nélkülözhetetlen ismerni a többi kar
szokásait, hagyományait.
Elengedhetetlen megemlíteni a kari alszervezetekkel, öntevékeny körökkel,
szakkollégiumokkal, egyéb hallgatói csoportokkal való kommunikációt és együttműködést is,
mely az elmúlt években pozitív irányba kezdett el haladni. Ehhez a kari táboraink, továbbképző
hétvégék adják a legjobb színteret, melyen a részvételt továbbra is támogatom.
A táborok segítenek az egymás munkájára való rálátásban és szorosabb kapcsolat
kialakításában.

Harmadik legfontosabb lépésnek az utánpótlás nevelését tartom. Évek óta integrálja a
Gólyatanács rendszerünk a frissen felvett hallgatókat a közösségi életbe. A tanács alkalmainak a
felépítése során igyekszünk törekedni arra, hogy minden hallgató megtalálja a saját útját.
Legyen szó a Tisztújító Fórumon való indulásról, alszervezetekbe, öntevékeny körökbe szóló
jelentkezésről, vagy csak az általános egyetemi polgári ismeretek megtanulásáról. Az elmúlt év
tapasztalatai alapján az alkalmak által szorosabb kapcsolat tud kialakulni a Hallgatói képviselet
és hallgatók között, ami miatt gyakrabban és nagyobb bizalommal fordulnak a HK-hoz.
Emellett kifejezetten a Hallgatói Képviselet mandátumra készít fel a Tanácskozási Jogú Tagság
pályázat, amely során a pályázók véleményükkel és különböző területekhez kapcsolódó
projektekben való részvételükkel segíthetik a Képviselet munkáját.
A korábbi években szinte már hagyománnyá vált az alszervezetekben 1-2 évet eltöltött hallgatók
jelentkezése a HK-ba. Ez azonban az elmúlt két évben megváltozott. Hallgatói Képviselőnek új,
más szervezetben még nem tevékenykedő jelöltek indulnak, így fontosnak tartom a Gólyatanács
rendszerét jobban bevonni Képviselet utánpótlásának biztosításába.

Megítélésem szerint a legjobb eredményeket egy jól összeszokott, motivált társasággal lehet
elérni, melyben a csapatszellem mellett az egyének is ki tudnak teljesedni és érvényesülni. A
különböző, új nézőpontok és vélemények segítségével születhetnek meg a legjobb megoldások
és döntések. A jövő évi elnökséggel ennek a belső harmóniának a fenntartására törekedve
szeretnénk fejleszteni és fenntartani az évek alatt elért eredményeket és rendszerünket.

Budapest, 2022. november 20.


